
Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-09-17 i SARK  
Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SA6AQD 
Plats: Palermo. 

1. Mötet öppnas: 
Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  
 

2. Ekonomi:  
Girot: 26.175kr 
Bank: 12mån 30.000kr, ränta 753kr 
Bank: 6mån 10.209kr, ränta 67kr 
 
Inkomster YTD: 
Medlemsavgifter: 14.400kr 
SMFF: 5.010kr 
SMLA: 12.315kr 
 
Kommande inkomster: 251kr, (varav SMLA 100kr). 
 
Kommande utgifter: 
El: 583kr 
Hyra: 250kr 
 
Sponsring totalt under året 22.100kr, här står värmepumpen stod för den större delen.   
 
Inköp av varor under perioden, totalt 2.189kr (varav projekt 1.461kr). 
 
 
3. HF: 
Vi har nu lyft upp KT34XT:an och 6m antennen som vi under dom senaste åren har kämpat med. 
Det har dragits upp 2st nya 1/2” koaxialkablar i kortvågsmasten. 
Nya kablar har dragit in i kortvågsshacket för både rotor och antenner. 
Antennerna är nu provkörda och där vi kört 10M NAC-testen med gott resultat. 
I samband med lyftet av antennerna bytte vi även ut de övre staglinorna i kortvågsmasten. 
Dessa linor var som knäckebröd när vi började arbeta med dom. Klubben har beslutat att även de 
nedre staglinorna skall bytas ut. Material för detta finns på plats. 
 
I och med lyftet och inkopplingen, kan man gott säga att vi har nu gått i mål med projektet. 
 
 
4. VHF:  
De 8st 2m antenner som flyttades inför lyft av antennerna till kortvågsmasten är återställda. 
Den säkerhetsvajer som skall säkra så att H´et och antennerna i masten inte skall falla ned, är nu på 
plats igen.  
 



Klubben har beslutat att stagvajern i VHF-masten ska bytas ut under 2025. 
Med tanke på lasten och vinkeln på staglinorna bör vi använda en grövre stagvajer än den som 
används i kortvågsmasten. 
 
Vi har kört 6M NAC september från stugan där vi hamnade på en 5:e plats från klubbstugan, men i 
klubbtävlingen hamnade klubben på en första plats.  
 
 
5. Repeater och Fyr:  
Inget direkt att avhandla. 
 
Per SM6THE´s repeater har vi tidigare diskuterat om att den skall flyttas till kommunmasten efter att 
kortvågsmasten är klar. Nu när vi är klara med kortvågsmasten och har möjlighet att påbörja detta 
arbete. 
 
 
6. Övriga frågor: 
Styrelsen beslutade att 6m6el ska säljas. 
 
Raija vill ha hjälp med att röja efter GOR, här får vi kolla på ett lämpligt datum. 
 
SK6LR har aktiverat en äldre IRLP nod på 145.325Mhz. SA6FAX har varit i kontakt med KLO på SK6LR 
om möjlighet att byta frekvens på denna sändare, då denna stör. Det är inga problem för SK6LR att 
byta frekvens. Magnus SA6ACT kommer att hjälpa till med att göra själva programmeringen. 
 
Enligt nytt lagkrav från EU som träder i kraft vid årsskiftet, skall föreningar som har mer än 20 
parkeringsplatser se till att det finns minst 1 laddare för elbil. (gäller även grusplaner)  
 
Bengt SM6TOB har börjat kolla på möjligheterna med att lägga till OH och OZ (98st) i SMLA inför 
kommande år. Längre fram får vi ta ett beslut om hur vi vill göra. 
 
SMPD har körts med god aktivitet och bra väder. 
 
Loggning i HF-rummet måste utföras efter att man har kört QSO. Vi behöver tillgång till Logger32 i 
båda shacken med en gemensam databas. 
 
Nu när vi kommit igång med radiokörandet i kortvågsshacket har vi sett och känt att vi behöver sätta 
upp en bättre belysning och ljudisolera. Ljudet från nedre våning, studsar rakt in i shacket. 
Magnus SA6AQD har kollat upp dämpning. 70mm tjock isolering kostar ca 3000kr och sedan 
tillkommer det lite spraylim och häftklammer. 
Här har vi flera som är villiga att sponsra med en liten slant. 
Förslag på belysning, samma typ av spotlightskena som vi har i VHF-shacket, dvs. 3m skena med 5st 
spottar. Pris ca 1200kr 
 
 



Den gamla dräneringen för gräsmattan är täppt. Andreas SA6FAX har lånat med en grävmaskin och 
har grävt fram den gamla installationen. Det visar sig att vi behöver byta ut rör och kista. Detta 
material kommer SA6FAX gå in och sponsra. SA6FAX återkommer med nytt datum för detta arbete. 
 
Bengt SM6TOB har lagt om eposten så att den nu går via Gmail. Detta pga. skräppost som inte går att 
filtrera bort. 
 
 
 
 
 
7. Mötets avslutande:  
Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 
 
 

__________________________________        ____________________________________  
Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 


